
MAARDU PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEK                            7. detsember 2020.a  

PROTOKOLL nr.2/07-12 

Koht: Maardu Põhikool 

Algus kell 18.00, lõpp 19.45  

Koosoleku juhataja: Vjatšeslav Mazurov 

Protokollija: Anastassia Šteinbach 

Hoolekogu liikmed: Valentina Veretjuk, Margaryta Sidoruk, Pjotr Zotovich, Maria Vedennikova 

(veebis), Olga Malysh. 

Kutsutud: Maardu Põhikooli direktor Vassili Muhhin ja abilinnapea Anastassia Valužina. 

 

PÄEVAKORD 

1. Kooli arengukava 2020 - 2021 arutelu. Muudatused arengukavas ja selle kinnitamine. 

2. Maardu Põhikooli hindamisjuhendi arutelu ja selle kinnitamine. 

3. Kooli töötajate toidutasu määramine. 

4. Pikapäevarühma toidutasu määramine. 

5. Koolipuhveti OÜ Bogema rendi maksumuse määramine. 

 

 

1. Kooli arengukava 2020 - 2021 arutelu. Muudatused arengukavas ja selle kinnitamine. 

Hoolekogu avaldab uue arengukava ning selle muutmise kohta arvamust. 

V. Muhhin tutvustas arengukava ning muudatusi selles. 

A.Valužina märkas, et arengukava peatükkide numeratsioon ei ole korras ja numeratsioon peab 

olema muudetud õiges järjekorras. 

V. Mazurov pööras tähelepanu sellele asjaolule, et arengukava tekstis olev väljend 

“õppeprotsessi tulemuslikkuse kõige tähtsam kriteerium on dipädevus” ja pakkus seda muuta. 

Samuti sellised sõnad nagu tollerantsus ja sallivus ei sobi. Neid on vaja ka asendada teiste 

väljenditega. 

A. Valužina küsis, mida tähendab, et võõrastele sissepääsu kooli on vaja keelata. 

V. Muhhin vastas, et muutub valvelaua asukoht selleks, et reguleerida inimeste liikumist 

koolis. 



Arutluse tulemusena leiti arengukavas mitmeid ebatäpsusi ning parendamiskohti. Sellest 

tulenevalt kontrollitakse dokument veel kord üle ja fikseeritakse koolipere poolt lõplik 

versioon.  

Otsus nr.1 Kooskõlastati ja kinnitati kooli arengukava 2020-2025. 

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

 

2. Maardu Põhikooli hindamisjuhendi arutelu ja selle kinnitamine. 

 

V. Muhhin tutvustas kooli muudetud hindamisjuhendit. Esitati täpsustavaid küsimusi, millele 

koolijuht vastas. 

 

Otsus nr.2 Hoolekogu nõustus kooli hindamisjuhendiga esitatud kujul.  

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

 

3. Kooli töötajate toidutasu määramine. 

 

Koolijuht pakkus välja hoolekogu arutlemiseks töötajate koolilõuna hind 0,70 eurot. V. 

Muhhin täpsustas, millest koosneb antud hind. Koolis on töötaja koolilõuna odav, kuna see on 

loodud töötajate motiveerimiseks. Hoolekogu nõustus määratud töötajate toidutasuga. 

 

Otsus nr.3 Kinnitati kooli töötajate toidutasu (koolilõuna hind töötajatele 0,70 eurot) 

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

4. Pikapäevarühma toidutasu määramine. 

Arutlemise tulemusena oli vastu võetud, et pikapäevarühmas õpilase lõuna hind on 1,42 eurot. 

 

Otsus nr.4 Kinnitati kooli pikapäevarühma toidutasu (ühe portsjoni maksumus 1,42 eurot). 

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

5. Koolipuhveti OÜ Bogema rendi maksumuse määramine. 

 

Selles õppeaastas koolipuhvetiga tegeleb OÜ Bogema.  



Arutleti koolipuhveti rendi maksumuse üle. Täiendavalt uuriti ühe ruutmeetri hinna kohta 

Maardus. 

Otsus nr. 5 Hoolekogu nõustus koolipuhveti OÜ Bogema rendi maksumusega (päevane rendi 

maksumus 5,00 eurot). 

Otsus võetud vastu ühehäälselt. 

 

 

 

(allkiri) 

Vjatšeslav Mazurov 

koosoleku jahataja 

(allkiri) 

Anastassia Šteinbach 

koosoleku protokollija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


